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Skolebestyrelsesmøde 4  
Tirsdag den 7. december kl. 17.00 – 19.00 i Pusterummet på Langsøskolen 

- herefter julefrokost 

Mødeleder: John. 

Kommende møder  

Mandag den 10. januar 2022 

 

Onsdag den 23. februar 

 

Tirsdag den 29. marts 

 

Mandag den 2. maj 

 

Tirsdag den 7. juni 

Deltagere:  

 

 
Tidsramme: 

Indhold: 

 
Bilag: 

1. 17.00 -17.10 Nyt fra elevrådet.  
 

 

 

 Har den sidste tid knoklet med at tjene penge. I dag har de solgt æbleskiver i verdenshuset. 

De yngre elever får også muligheden inden jul. Pengene skal bruges til gavn for elever evt. 

til aktiviteter på p-pladsen. 

De arbejder for at kunne bruge p-pladsen med basketkurve uden risiko for at ramme bilerne 

på p-pladsen ved siden af. 

Vi har opmærksomhed på sammenhæng mellem Rettighedsrådet og Elevrådet, og at vi ikke 

kommer til at trække for hårdt på enkeltelever. 

2. 17.10- 17.25 Nyt fra skoleledelsen og skolebestyrelse 

Ledelse: 

- Nyt busselskab, nogle chauffører 

følger med. 

Kører kun til en adresse. 

Keld kontakter Skoleafdelingen 

omkring det nye i busordningen 

- Nyt stillingsopslag - Pædagog til 

Solen. 

- Desiree deltager i samtale den 18. 

januar. 
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- Coronastatus  

Vi har haft enkelte smittede 

Vi har kun aflyst bedsteforældredag i 

SFO. Vi følger sundhedsstyrelsens 

anbefalinger.  

- Snus 

På alle skoler er rygning forbudt, og 

det er til at holde øje med. Snus er 

blevet mere populær og svært at 

kontrollere. Der vil i kommende tid 

blive arbejdet forebyggende med det. 

Skolens rygepolitik nedskrives 

ligeledes, så den ligger tydeligt 

tilgængelig. 

- Første forberedelse til 

skolebestyrelsesvalg 

John, Karina  og Désirée er på valg til 

sommer. 

- Førskoleprojekt 

Vi er med i et projekt, hvor kommende 

skoleelever skal starte før 

sommerferien. 

Vi ved ikke så meget om indholdet 

endnu. Bestyrelsen hører nærmere. 

- Vi pusler med et forsøg om en særlig 

indretning af klasselokaler og vil i 

første omgang forsøge med en enkelt 

klasse. Det er vigtigt at møbler, der 

vælges er fleksible og kan indrettes 

efter elevernes/klassens behov 

 

3. 17.25 - 

17.35.  

 

Kommende tid med særlig 

bestyrelsesinteresse 

- Byrådsvalg og konstituering 

- Politisk aftale konstituering 

- 11,5 mio skal disponeres 

 

 

 Nyt Børne/unge-udvalg med Gitte Villumsen som formand. 
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35.000.000 til skoleområdet er en del af konstitueringsaftalen. Rammerne 

omkring tildelingen af dette beløb er ikke meldt ud endnu. 

Vi hører, at de 11,5 mio, som alligevel ikke flyttes væk fra skoleområdet skal 

ud på skolerne og arbejde. Hvordan, er ikke meldt ud. 

Vi afventer tilbagemelding omkring BUUs principper for regnskabsafslutning 

og overførsel af midler. Bestyrelsen orienteres. 

 

4. 17.35 - 18.00 Opsamling på møde med forældreråd 

- se forslag til introduktion 

- Opmærksomheder på kommende 

møde 

 

 
forældrerådsinspiration.do

cx 

 Der er ved at blive lavet en gruppe på AULA med alle repræsentanter. 

Kunne inspirationsmaterialet udleveres til nye forældre? Enighed om at det er 

en god ide. 

Feed back til dokumentet inden 31/12 2021, hvorefter det gøres klart til 

udsendelse til forældreråd og andre forældre. 

Gøres tilgængeligt i Fælles Filer, hjemmeside og til nye klasseråd + nye 

klasser på skolen. 

Opfordring til 9.klasser om info til sidste skoledag. 

5. 18.00 - 18.10  Oversigt over skolens principper 

- Til orientering, drøftelse og 

inspiration for kommende punkter 

 

Principstatus.xlsx 

Kopi af 201213 Skabelon 

for forældremøde.docx 

 Drøftelse om hvordan og hvor hurtigt nye principper føres ud i praksis. 

Hvordan følger vi op på, at nye principper bliver implementeret? 

Vi skal have en skabelon for evaluering, tilbagemelding og evt. justering af 

principper. 

Princippet for modtagelse af nye elever skal revideres. 

Principper omkring modtagelse af nye elever, forældremøder, skole-

hjemsamarbejde drøftes på kommende møde 

6. 
18.10 - 18.30 

Status på Branding Langsøskolen 

- To videoer vises 

- Drøftelse om status på 

brandingarbejdet 
 

 
 

https://docs.google.com/document/d/1AFY_OBjdxQLXFfSc6lGgZ3sEOxSrXtx6/edit?usp=sharing&ouid=116281443183738467890&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1AFY_OBjdxQLXFfSc6lGgZ3sEOxSrXtx6/edit?usp=sharing&ouid=116281443183738467890&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/spreadsheets/d/13AuuCDWAWTAuUr-7OOQAvuy4_zP_lle7/edit?usp=sharing&ouid=116281443183738467890&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1xJksj_YSsHyHXOui-sRtmdSjYrvULBbp/edit?usp=sharing&ouid=116281443183738467890&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1xJksj_YSsHyHXOui-sRtmdSjYrvULBbp/edit?usp=sharing&ouid=116281443183738467890&rtpof=true&sd=true
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 Gode film, som bare skal spredes. 

Skulle vi have en velkommen til folder enten digitalt eller fysisk, der bl.a. 

kunne indeholde vores principper - Keld aftaler med Else. 

 
18.30 - 18.50 

Lektiestatus 

- Orientering fra de tre afdelingers 

personale 

- Drøftelse 

 

- Nedsættelse af udvalg til udarbejdelse 

af principudkast 

 

 

 Désirée, Brian og Keld meldte sig på. 

23. februar skal udvalget have et forslag med til SB-møde 

7. 

 

18.50 - 18.55  Evt.  
 

 

Klassebilledet i år var ret dyrt. Er der et alternativ? 

Hvad gør skolen i forhold til opbevaring og udlevering af medicin? Skolens 

retningslinjer præsenteres på kommende møde 

Herefter julefrokost for hele bestyrelsen 

 
 
 

 

 

 

 
    

 

Kommende punkter: 

 

 

Voel, Resenbro, Langsø 

Det gode bestyrelsesmøde 

 

Modtagelse af nye elever, forældremøde, skole-hjemsamarbejde 

evalueres/justeres. 

Medicinhåndtering - skolens retningslinjer 

Udkast nyt princip om lektier 

Rygepolitik 

 


